
Zápis č. 6/2015 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 5. 10. 2015 
 
Zahájení jednání: 16:00 

Ukončení jednání:       16:30  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

Ing. Jitka Carbolová, Karla J. Čechová 

  

Omluveni: Kateřina Burešová, Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D, Ing. Václav Beroušek    

Neomluveni:   
Hosté:  

 

Program jednání 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise konstatováním, že k 30. září 2015 podala paní JUDr. Kubíková rezignaci na 

funkci člena KŽP ze zdravotních důvodů. K 4. říjnu podal ze zdravotních důvodů rezignaci rovněž Pavel Švejnoha. 

Předsedkyně komise požádala o zkrácené jednání z důvodu konání mimořádného ZMČ Praha 21 a rovněž poukázala 

na možné setkání komise před listopadovým Veřejným fórem. 

 

 

 

 

1. Alej na hlavní  

Stále probíhá řízení 

 

2. Závora na komunikaci u sibřinské školy  
Proběhla dohoda s provozovatelem stožáru, OŽPD osloví dodavatele na zhotovení. 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne: 6. 10. 2015 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 7. 10. 2015 

 

Doplněno:  

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal: Ing. Březina 

Zápis ověřen dne: 8. 10. 2015 RNDr. J. Jenšovskou emailem. 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 9. 11. 2015 od 16:00 v malé zasedačce 


